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Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande från Henrik Harlitz:

Lagen om allmänna vattentjänster (Dnr: 2023/1073)

I interpellationen från Henrik Harlitz så undrar han när Kommunfullmäktige ska få 
information om att Vänersborgs kommun inte uppfyller de nya kraven som gäller från den 1/1 
2024.

Om inte den här interpellationen kommit så hade ärendet när det varit berett för att tas upp i 
Kommunfullmäktige skickats dit med alla handlingar som ärendet omfattar precis som vi 
brukar göra. Att vi skulle skicka ett enskilt ärende till Kommunfullmäktige för att vi inte 
klarat den tidsgräns som påvisats har inte diskuterats. 

Henrik undrar också när det är planerat att Vänersborgs kommun kommer att uppfylla lagens 
krav gällande vattentjänstplan.

Svaret på det är att Samhällsbyggnadsförvaltningen hade i förslag till beslut på 
Samhällsbyggnadsnämndens möte den 7 december att vattentjänstplanen skulle ut på samråd 
till fastighetsägare och på remiss till berörda nämnder. Förslaget blev återremitterat av den 
samlade oppositionen. Planen hade annars varit att den skulle komma till 
Kommunfullmäktige för beslut någon gång under första halvåret 2024. Nu med en återremiss 
redan vid första instans så har inte jag svaret på när den kommer till Kommunfullmäktige för 
beslut.

Vänersborg, dag som ovan.

Benny Augustsson

Kommunstyrelsens ordförande


